
 

Z A P I S N I K 

sa 9. posebne  śednice drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2013. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 23. decembra 2013. godine 

 

 

  Śednica je počela u 12 sati i 30 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine Crne Gore. 

        Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red śednice 

 

          PREMIJERSKI SAT. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

 1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske 

partije  socijalista: 

         Kakve rezultate je Vlada ostvarila u oblasti konsolidacije javnih finansija, na 

planu EU i NATO integracija i stvaranju pretpostavki za dinamiziranje ekonomskog 

rasta u 2014. godini?  

  MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović. 

 

           2. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne partije: 

        Vrlo je upečatljivo i intrigantno ostalo Vaše ponovno obećanje da će se u Crnoj 

Gori uposliti oko 40.000 novih radnika, kao i da će minimalna plata iznositi 500 

eura. Zbog toga premijeru, pred licem crnogorske javnosti tražim da konačno, nakon 

godinu dana, objelodanite ko Vas osptruira u radu: da li je to neko iz opozicionih 

redova; da li je krivac vlast neke od susjednih nam zemalja; da li opstruiraju iz Vaših 

redova ili redova nekog od koalicionih partnera i već decenijama Vas onemogućavaju 

da ispunite više puta dato obećanje crnogorskoj javnosti i građanima ili je odgovor 

jednostavan da ste Vi usko grlo. Da li tih 40.000 već radi i plaća porez ovoj državi, a 

da informacija o tome nije poznata; jednostavno pitanje koje, nadam se, neće 

predstavljati značajan teret da se na njega odgovori?  

          MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

3. Poslanik ĐŽAVID ŠABOVIĆ, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije: 

         Kada će Vlada odlučiti o Predlogu zakona o izmjeni i dopuni Zakona o 

teritorijalnoj organizaciji Crne Gore sa predlogom za formiranje (vraćanje) statusa 
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Opštine Gusinje i po kojoj proceduri, odnosno da li su ispunjeni svi uslovi koji su za to 

predviđeni?    

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao Džavid Šabović.  

    

         4. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Pozitivne Crna 

Gora: 

         Koje aktivnosti će preduzeti Vlada Crne Gore u cilju bolje iskorišćenosti 

privrednih i prirodnih resursa u opštini Ulcinj? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisao mr Dritan Abazović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Velizar Kaluđerović. 

 

        5. Poslanica GENCI NIMANBEGU, u ime Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, DP) HGI i LPCG: 

         Zakon o Morskom dobru iz 1992. godine u Ulcinju doživljavan u potpunosti 

nepravedan i diskriminisajući a ovo zadnje imajući u vidu njegovu primjenu na terenu 

kada se granica obuhvata morskog dobra u opštini Ulcinj iznosila preko 57% od 

ukupnog obuhvata na cijelom primorju. Kako je 33 km2 ulcinjske Opštine područje 

morskog dobra i to ekonomski najatraktivnijeg ocjenjujem da je time opština Ulcinj 

dovedena u neravnopravan položaj u odnosu na susjedne opštine Bar i Budva. Bilo je 

niz zaključaka Skupštine Opštine Ulcinj kojim je traženo da se izmjeni granica 

obuhvata, takođe je 2007. godine i Skupština Crne Gore usvojila na zaključak o 

formiranju komisije koji će raditi oko izmjene granice. POSP na svom zajednićkom 

sastanku u aprilu 2011. godine u Podgorici, je usvojila amandman koji je podnijela 

Forca a uz jasnu podršku EU parlamentarca gospodina Kacina je jednoglasno 

usvojila zaključak kojim se pozivaju Vlada i Skupština Crne Gore da uklone sumnju u 

postojanje diskriminacije u određivanju granice obuhvata Morskog Dobra. Od 2011. 

godine u nadležnom Ministarstvu su rađene na dvije verzije zakona o Morskom dobru 

i to u vrijeme ministra Sekuliča i konačno ministra Gvozdenovića. Ulcinj je prošao više 

faza u odnosima sa JP Morsko Dobro, od toga da godinama nisu ništa investirali u 

Ulcinj, preko investicija koji su radili bez saradnje sa Opštinom Ulcinj, pa duplog 

naplaćivanja taksi npr.restoranima na Bojani i sl. Takođe je aktuelno da najveća 

investicija JP Morsko Dobro a to je Kacema u Ulcinju nema upotrebnu dozvolu i da se 

ne zna projektant pa se u njoj od završetka investicije do sada potopilo ili uništilo 4 ili 

5 barki ribara što zahtjeva hitnu reakciju nadležnih institucija što se tiče njene 

bezbjednosti za plovila. Danas 50% prihoda JP MD se uplaćuje Opštinama sa kojih se 

ubira taj prihod zahvaljujući amandmanima koje smo podnijeli u Skupštini CG i sa 

Opštinama usklađuje planove za investicije. Kako je Vlada Crne Gore usvojila predlog 

Zakona o Morskom Dobru u decembru 2013. godine u kojem u članu 4. stoji da je: 

morsko dobro pojas kopna ograničen linijom do koje dopiru najveći talasi za vrijeme 
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najjačeg nevremena, kao i dio kopna koji je širok 6 metara, računajući od linije do 

koje dopiru najveći talasi za vrijeme najjačeg nevremena pitanje je sljedeće: Da li 

usvajanjem i primjenom novog zakona o morskom dobru će se granica obuhvata 

morskog dobra u Ulcinju promijeniti i vratiti se na 6 metara od linije talasa od 

najvećeg nevremena i time konačno riješiti ovo pitanje na isti način kao i za sve 

druge opštine na primorju i time vratiti ingerencije opštine na većini aktuelnog 

područja obuhvata koje iznosi 33 km2 ? Takođe koji su najrealniji rokovi za 

sprovođenje novog zakona?   

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, a odgovor je 

komentarisala Genci Nimanbegu, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

       6. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Da li Vlada Crne Gore planira izdvojiti više sredstava za finansiranje studenata u 

inostranstvu, kako u susjednim zemljama regiona, tako i onih koji svoje školovanje 

nastavljaju u nekoj od zemalja EU, SAD-a ili Turske? Da li se u skorije vrijeme planira 

sistemsko rješavanje problema vezanih za njihov status tokom studiranja, kroz 

potpisivanje bilateralnih ili nekih drugih sporazuma nadležnih institucija?  

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Almer Kalač, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

         

*  *  * 

 

Śednica je završena 23. decembra u 14 sati i 40 minuta. 

 

 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/13-24/1 

    Podgorica, 23. decembar 2013.godine 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

  mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 
 

 


